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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:598 Elektrifieringsstrategin

Tillgång till el är den stora utmaningen i Sverige, inte minst i södra Sverige och 
Skåne. När vi blickar bakåt i tiden kan vi se politiker som har beslutat om och 
byggt upp ett för vårt land robust elsystem med fossilfri bas så att hela landet 
ska kunna leva. Det var vattenkraft i norr och kärnkraft på strategiska platser 
över landet från söder och norröver för att få till ett smart heltäckande elsystem. 

Det som byggdes upp av ren och stabil fossilfri elkraft har gått förlorat genom 
politiska beslut. Nu står vi i ett läge där Svenska kraftnät varnar för att det kan 
komma att prioriteras i vilken ordning olika verksamheter ska få el. Vi har ett 
näringsliv som förser oss med jobb och tillväxt, och vi har en välfärdssektor 
med omsorg, vård och skola som är beroende av att näringslivet kan klara sin 
produktion. Samtidigt finns det sedan ett antal år tillbaka ett behov av att bygga 
upp och bygga ut elinfrastrukturen. 

Regeringen skulle i oktober ha avlämnat sin elektrifieringsstrategi men har 
ännu inte gjort det. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

När avser statsrådet och regeringen att avlämna sin elektrifieringsstrategi?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-13
Besvaras senast
2021-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


